
 

Svar interpellation:  

“Vad ska hända med den öppna verksamheten Lotsen?” 

 

Susanna Kellgren Lundberg (L) har i en interpellation ställt följande frågor till mig, här följer 

mina svar: 

 

Stämmer det att S+M styret tänker lägga ned Lotsen?  

Om social- och omsorgsnämnden fattar beslut enligt förslag kommer Lotsen att avvecklas. 

Det är en del i den åtgärdsplan som föreslås för att hantera nämndens stora underskott. Det är 

en tuff situation som nämnden nu står inför och som gör att vi måste ställa om vår 

verksamhet och värna den lagstadgade verksamheten. Alla invånare i Linköpings kommun 

kommer dock även fortsatt att kunna få det stöd de har rätt till på ett rättssäkert sätt. 

 

Om ja, vad ska ersätta det stöd och sysselsättning som Lotsen har erbjudit 

målgruppen?  

Alla deltagare på Lotsen kommer att erbjudas individuella samtal för kartläggning av vilka 

alternativ som finns. Det kan också vara så att personer redan har andra insatser som de har 

rätt till.  

 

Finns det några ambitioner överhuvudtaget hos styret att satsa på människor med 

funktionsnedsättning? 

Våra ambitioner är höga och vi arbetar varje dag för att kvalitetssäkra och förbättra 

Linköpings kommuns omsorgsverksamheter. Vi har bland annat minskat kön till boendestöd, 

vi har förnyat IOP med föreningen Trappan som bedriver verksamhet riktad mot personer 

med psykiska funktionsnedsättningar och vi omvandlar boenden så att de passar fler 

människor. Kommande år kommer vi också prioritera att verkställa lagstadgade beslut så att 

det ska gå snabbare att få den hjälp och det stöd som man har rätt till. 

 

 

Annika Krutzén (M) 

Kommunalråd och ordförande för social- och omsorgsnämnden 


